
 

 

 

Referat fra Ordinær generalforsamling i Frem-Hellebæk Tennisklub 

Søndag den 29. oktober 2017 afholdtes ordinær generalforsamling i Frem-Hellebæk Tennisklub. 

Til stede var 21 medlemmer. 

Dirigent: Til dirigent valgtes Lars Nyborg. 

Referent: Til referent valgtes Dorte Buur. 

Formandens beretning: 

Erik Askov startede med at nævne ” En klub i klubben”. 

Onsdagstræf -  tirsdag-formiddags-træf - Lindas torsdags-hold og søndagstræf (DGI) med nabo-

klubber mv. 

Alle skal være velkomne til alle arrangementer. 

Klubben har haft indbrud, men huset er nu så sikkert, at man næsten ikke kan komme ind. 

Der er kommet nyt tag på terrasseoverdækningen, hvor det forventes at kommunen kommer med et 

tilskud. 

Der har i sæsonen stort set ikke været medlemmer der mødte op til de datoer hvor der var annonce-

ret med 30 minutters banevedligeholdelse. 

Der skal vælges et nyt bestyrelsesmedlem som sammen med Dorte Buur står for turnerings-

arrangementer så som (Fairplay, sommerturnering samt tennisfestturnering m.m.). Nye tiltag er vel-

komne. 

Erik Askov syntes alt i alt at det går godt i  klubben. 

Formandens beretning blev godkendt. 

Følgende blev drøftet; 

At man kunne annoncere noget mere for klubben, måske holde åbent hus for at få flere medlemmer. 

Linda oplyste at medlemstallet var steget med 11 , så der i år har været 83 medlemmer og at det har 

været en stor succes med familiemedlemskaber. 

Rammerne blev drøftet. Vort klubhus er ikke så attraktivt og måske dette kan være årsag til at der 

ikke kommer så mange nye medlemmer. 



 

Side 2 

 

Det skal fremgå af hjemmesiden at der er mulighed for træning. Per Mortensen vil gerne fortsætte 

med at være træner, så det skal fremgå af hjemmesiden at man kan kontakte Per hvis man ønsker 

træning. 

En mentorordning blev nævnt i forhold til nye medlemmer.  

At man skulle kunne betale sig fra lidt mere banevedligeholdelse. 

Brug af klubbens bolde blev drøftet. Bestyrelsen vender tilbage. 

Søndagstræf: 

Hans Jørgen Buur vil stadig gerne stå for søndagstræf, hvor der spilles kampe mod naboklubber. 

Man kan melde sig på listen som bliver hængt op i klubhuset ved sæsonstart. 

Alle opfordres til at skrive sig på.  

Regnskabet: 

Linda gennemgik regnskabet. Der har i året været et overskud på 14.818 kr. 

Der er ansøgt om tilskud fra Helsingør Kommune vedrørende det nye tag.  

Regnskabet blev godkendt.  

Valg af bestyrelse/suppleanter: 

Erik Askov genvalgt som formand. 

Dorte Buur genvalgt som bestyrelsesmedlem. 

Hanne Møller blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem.  

Linda Lerche kasserer (ikke på valg). 

 Som suppleanter genvalgtes Berit Larsen og Erik Jensen. 

Ole Riel tilbød at være bestyrelsen behjælpelig med hvad der skal offentliggøres via Facebook. 

 Eventuelt:  

Der var ingen emner til dette punkt. 

Lars Nyborg takkede for god ro og orden og erklærede generalforsamlingen for afsluttet. 

Dorte Buur 

Referent  


